
Algemeen Bestuur DeSom 
ConceptVerslag van de vergadering op 25 maart 2019 
 
Aanwezig: 
G.J. Nijpels – voorzitter, portefeuillehouder ICT Opmeer. 
F.R. Streng – secretaris, portefeuillehouder ICT Medemblik 
N. Slagter – lid, portefeuillehouder ICT Stede Broec 
J. Broeders – lid, portefeuillehouder ICT Drechterland  
E. van Zuijlen – lid, portefeuillehouder ICT Enkhuizen 
A. Huisman – voorzitter Adviescommissie (gemeentesecretaris Stede Broec) 
P.A. Kuiken – directeur DeSom 
M. Schipper - notulist 
Afwezig:  
R. Posthumus – lid, portefeuillehouder ICT Koggenland 
W. Essen – controller DeSom 
 

 
1. Opening en vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De agenda wordt vastgesteld.  
 

2. Mededelingen en binnengekomen post 
Rob Posthumus heeft laten weten verhinderd te zijn. 
Peter Kuiken deelt mede dat de accountant een goedkeurende verklaring over de Jaarstukken 2018 
heeft afgegeven. 
 

3. Verslag van de AB vergadering van 19 december 2018 
Het verslag wordt vastgesteld. 
Naar aanleiding van punt 5, vraagt Nico Slagter hoe het staat met de voorbereiding van het 
onderzoek naar de mogelijkheden voor een andere juridische vorm, deelt Astrid mee dat de 
Adviescommissie een notitie van de directie heeft gekregen. Aansluitend hierop heeft zij bij de 
collega-gemeentesecretarissen van Drechterland en Enkhuizen geïnformeerd hoe een dergelijk 
voorstel voor een andere juridische vorm op dit moment (of later in 2019) ontvangen zou worden 
door de gemeenteraden. Het advies was om nu niet met een dergelijk voorstel te komen, de tijd is 
er niet rijp voor. Het AB besluit om de voorbereiding van het onderzoek naar de mogelijkheden 
voor een andere juridische vorm geen vervolg te geven en initiatieven daaromtrent van de 
gemeenten Drechterland, Enkhuizen c.q. Opmeer af te wachten. 

 
4. Kaderbrief 2020 

Het Algemeen Bestuur gaat unaniem akkoord met de Kaderbrief 2020, zij neemt kennis van de 
motie van de gemeente Enkhuizen. Het AB stelt hierbij de Kaderbrief 2020 vast. Eduard van Zuijlen 
merkt op dat er een signaal uitgaat van de motie ten opzichte van de inhoud van de kaderbrieven 
van GR-en.  Het AB neemt hier nota van en verwacht dat de Regietafel een eenduidig antwoord 
richt aan de GR-en. 
Nico Slagter merkt op dat hij voorstander zou zijn van complete financieringsvoorstellen voor 
nieuwe ontwikkelingen. Nu lijkt het of er telkens geld bij gevraagd wordt en dat zorgt voor een  
verkeerde beeldvorming. 

 
5. Rondvraag 

Van deze gelegenheid wordt geen gebruik gemaakt. 
Frank Streng deelt mede dat bij de gemeente Medemblik binnenkort het Informatieplan aan de raad 
gepresenteerd wordt.  
Peter Kuiken wijst de aanwezigen op de bestuurdersbijeenkomst die woensdag 27 maart a.s.  



bij DeSom plaatsvindt. 
 

 
 
 
Aldus vastgesteld tijdens de vergadering van het Algemeen Bestuur GR SSC DeSom, 
 
Datum:  8 juli 2019 
 
 
 
 

 
……………………………………………………….             ………………………………………………… 
G.J. Nijpels, voorzitter   F.R. Streng, secretaris 


